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MVDr. Hrdlík: 
Teraz taký návrh jeden tuná, aj pani doktorka povedala, že lístie pred domami ľudia majú. 
V Sečoviach, ľudia keď chodia cez Sečovce, hlavne tuná Malý Ruskov, oni to majú troška 
ináč vyriešené. Oni robia tie jesenné upratovania, tie obrezky stromov a lístie, dávajú  pred 
domy na zelené pásy. Keď taká babka 80 ročná má dačo robiť, no kde má odniesť do 
kontajneru, návrh to je hej. Kompostoviská nemáme, keď má ísť dakde ku kontajneru. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ale stále platí pán poslanec to, čo už raz bolo dnes povedané, je možnosť nahlásiť takýto 
odpad, ktorý má občan, a na požiadanie technické služby urobia túto službu zvlášť pre 
imobilných a starších občanov. Robí sa to, máme takéto hlásenia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


